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ZAPISNIK 
SA 2. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
 
2. sjednica VMO Banderovo održana je 19. prosinac 2014. (petak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Antica Prelec, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO  
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Elvis Šutalo, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Banderovo održane 20. studenog 2014. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Financijskog plana za 2015. godinu i projekcija financijskog plana za 
2016. i 2017. godinu 

2. Zahtjev za produženje radnog vremena caffe bara Alien 
3. Komunalna problematika 
4. Razno  

 
 

 

AD – 1 
Nakon kraće rasprave Vijeće je donijelo jednoglasnu odluku: 
 
Usvaja se Financijski plan Vijeća MO Banderovo za 2015. godinu, a koji proizlazi iz 
usvojene Programske aktivnosti VMO Banderovo za 2015. godinu, te projekcija 
financijskog plana za 2016. i 2017. godinu (a sastavni je dio ovog Zapisnika). 
 
AD – 2  
OGU za poduzetništvo dostavilo je zahtjev o mogućnosti donošenja zaključka kojim bi se Vijeće 
pozitivno očitovalo glede dužeg radnog vremena ugostiteljskih objekata u predstojećim 
blagdanima.  
Nakon kraće rasprave Vijeće je donijelo jednoglasan zaključak: 
 
o pozitivnom mišljenju-očitovanju glede dužeg rada ugostiteljskih objekata u 
predstojećim blagdanima.  
 



AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1  
Sve veći broj vlasnika pasa redovito pušta svoje ljubimce da slobodno šeću po dječjem parku u 
Velebitskoj ulici. Osim toga, ulice su sve onečišćene od pasa, jer se vlasnici ne pridržavaju reda 
o držanju kućnih ljubimaca.  
Nakon rasprave donijeta je jednoglasna odluka da komunalni redar uvidom na terenu izvidi 
situaciju u dječjem parku i okolici, te dostaviti OGU za komunalni sustav zahtjev da se postavi 
znak zabrane za kućne ljubimce.  
  
AD – 4 - RAZNO 
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da prema programskoj aktivnosti za 2014. godinu nisu održani 
Dani MO, te tiskanje biltena. 
Nakon kraće rasprave donijeta je jednoglasna odluka da Vijeće MO odustaje od održavanja 
Dana MO i tiskanju biltena. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednica Vijeća MO: 
                                                                                                           
                                                                                                      
                     Đulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 

Sjednica je završila u 17,30 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 
 
 
 

 


